


TİM 25. OLAĞAN TOPLANTISINA KATILDIK 

Yönetim Kurulu Başkanımız 

Abdurrahman Pınar, Türkiye 

İhracatçılar Meclisi (TİM)'in 

25.Olağan Genel Kuruluna 

katıldı. Haliç Kongre 

Merkezinde Sayın 

Cumhurbaşkanımızın da 

katıldığı Genel Kongrede Doğu 

Anadolu İhracatçılar Birliği 

(DAİB) Başkanı Sayın Ethem 

Tanrıverdi ile ihracatçıların 

sorunları görüşüldü. Ayrıca 

Temmuz ayı içerisinde 

Yüksekova'da bir program 

düzenleneceği bilgisi alındı. 



Pasinler Ticaret ve Sanayi Odasında Bölge İstişare 

Toplantısına Katıldık 

Pasinler Ticaret ve 

Sanayi Odası ev 

sahipliğinde 

düzenlenen Doğu 

Anadolu bölge 

sorunlarının 

görüşüldüğü istişare 

toplantısına katıldık. 

Toplantıya Yönetim 

Kurulu Başkanımız 

Abdurrahman Pınar ve 

Genel Sekreterimiz 

Melek Mengeş 

katıldılar. Toplantıda 

bölgemiz sorunları 

istişare edildi. 



Odamızın Haziran Ayı Meclis Toplantısı Yapıldı 

Odamız Toplantı 

Salonunda, Haziran ayı 

Meclis toplantısı yapıldı. 

Meclis Başkanı İzzettinn 

Metin başkanlığında 

Meclis üyelerin katılımıyla 

meclis toplantı salonunda 

gerçekleştirildi. 



Adıyaman Çifköftecisi Açılışına Katıldık 

Yönetim Kurulu Başkanımız 

Abdurrahman Pınar, Adıyaman 

Çiğköftecisi iş yeri açılışını 

gerçekleştirdi. Açılış 

konuşmasında işyerinin hayırlı 

olması, bol kazanç sağlaması 

temennisinde bulundu. 



Lokantacıların Sorunlarını Dinledik 

Odamız ve Esnaf 

Sanatkarlar Odası iş 

birliğinde Yüksekova'daki 

lokantacıların sorunları 

dinlendi. Odamız toplantı 

salonunda gerçekleşen 

toplantıya Yönetim 

Kurulu Başkanımız 

Abdurrahman Pınar, 

Esnaf ve Sanatlar Odası 

Başkanı İrfan Sarı ve 

Zabıta amiri Süleyman 

Dikçe katıldılar. 

Toplantıda 

Lokantacıların 

karşılaştığı sorunlar ve 

yapılması gerekenler 

görüşüldü.  



Bilim Sanayi ve Teknoloji İl Müdürü 

Odamızı Ziyaret Etti 
Bilim Sanayi ve Teknoloji İl Müdürü Murat Koca ve Hakkari Üniversitesi Öğretim görevlisi 

Halil Gör odamızı ziyaret ettiler. Yüksekova Organize Sanayi Bölgesi ve Küsi (Kamu- 

Üniversiteleri-Sanayi-İşbirliği) kapsamında Odamızın da dahil edildiği bundan sonraki 

çalışmalarda beraber haraket edileceği görüşüldü. Daha sonra yapılacak ziyarette 

üretim yapan firmalar yerinde ziyaret edileceği görüşüldü. 



Meslek Komiteleri Temmuz Ayı Toplantıları 

1. Meslek Komitesi Temmuz Ayı 

Toplantısını Gerçekleştirdik 
2. Meslek Komitesi Temmuz Ayı 

Toplantısını Gerçekleştirdik 

3. Meslek Komitesi Temmuz Ayı 

Toplantısını Gerçekleştirdik 

4. Meslek Komitesi Temmuz Ayı 

Toplantısını Gerçekleştirdik 



Meslek Komiteleri Temmuz Ayı Toplantıları 

7. Meslek Komitesi Temmuz Ayı 

Toplantısını Gerçekleştirdik 



Hakkari Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ömer 

PAKİŞ Odamızı Ziyaret Etti 

Hakkari Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ömer PAKİŞ ve beraberinde ki heyet Odamızı 

ziyaret etti. Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar'a hayırlı olsun dileklerini 

sunan Prof. Dr. Ömer PAKİŞ başarılar diledi. 



MÜSİAD Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği 

Yüksekova Temsilcisi Odamızı Ziyaret Etti 

MÜSİAD Müstakil 

Sanayici ve İşadamları 

Derneği Yüksekova 

Temsilcisi Taha Arslan 

Odamızı ziyaret etti. 

Ziyarette  MÜSİAD 

Yüksekova temsilciliği 

hakkında bilgi 

alışverişinde bulunuldu. 



Başkanımızın Şemdinli Ziyareti 

Yönetim Kurulu Başkanımız 

Abdurrahman Pınar, Meclis 

üyemiz Kadir Kaçar, Zeki Özel 

ve Sadık Geylani ile beraber 

Şemdinli ziyareti 

gerçekleştirdiler. Şemdinlide 

bazı temaslarda bulunan 

heyetimiz Şemdinli esnafının 

sıkıntılarını yerinde dinlediler.  



Van Ticaret Borsasını Ziyaret Ettik 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ve Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız 

İbrahim Akın Kardeş Borsa olan Van Ticaret Borsasını ziyaret etti. Ziyarette yeni 

dönemde birlikte yapılacak projeler ve işbirliği kapsamında faaliyetler değerlendirildi. 



Selahattin Eyyubi Havalimanı Müdürünü Ziyaret 

Ettik 

Yönetim Kurulu Başkanımız 

Abdurrahman PINAR ve 

Sayman Üyemiz Fatih 

ARSLAN, Yüksekova 

Selahattin Eyyubi Havalimanı 

Müdürü Sayın Taner 

ÖDEMİŞ'i ziyaret ettiler. 

Ziyaret kapsamında bilet 

fiyatlarındaki artışların ciddi 

boyutlarda olduğu ve bununla 

ilgili gerekli düzenlemelerin 

yapılması gerektiğini ilettiler. 

Çalışmaların başlatıldığı ve 

ilgili bakanlıkta görüşüldüğü 

bilgisi alındı. 



İş-Kur İl Müdürü Odamızı Ziyaret Etti 

İş-Kur İl Müdürü Ahmet Kızılkaya, 

Yardımcısı ve Zarar Tespit 

Komisyonu Genel Sekreteri Ensar 

Dündar odamızı ziyaret ettiler. 

Hizmet noktası odamız ile bilgi 

alışverişinde bulundular. 



Van Ticaret ve Sanayi Odasını Ziyaret Ettik 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ve Başkan Yardımcımız İbrahim Akın, 

Van Ticaret ve Sanayi Odasını ziyaret ettiler. Heyetimizi, Van Ticaret ve Sanayi Odası 

Yönetim Kurulu Başkanı Necdet Takva karşıladı. Yeni dönemde de birlikte yapılacak 

projeler ve işbirliği kapsamındaki faaliyetler görüşülüp değerlendirildi. 



Miss Yufka İş Yeri Açılışına Katıldık 

Günlük yufka, ev yapımı erişte, çiğ mantı, içli köfte ve şarküteri ürünlerinin satılacağı 

'Miss Yufka' isimli iş yeri hizmete başladı. Açılış törenine Yönetim Kurulu Başkanımız 

Abdurrahman Pınar,  Başkan Yardımcımız Seracettin Keği, Yönetim Kurulu Sayman 

Üyemiz Fatih Arslan katıldı. 



Hakkari Ticaret ve Sanayi Odasını Ziyaret Ettik 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ve Başkan Yardımcımız Seracettin 

Keği, Hakkari Ticaret ve Sanayi Odasını Ziyaret Ettiler. Heyetimizi Hakkari Ticaret ve 

Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Sayın Servet Taş karşıladı. Yeni dönemde birlikte 

yapılcak projeler ve iş birliği kapsamındaki faaliyetler görüşülüp değerlendirildi. 



Hakkari Tüccar ve İş Adamları Ekonomik İstişare 

Toplantısına Katıldık 

Hakkari Valiliği Başkanlığında Hakkari Ticaret ve Sanayi Odası toplantı salonunda 

düzenlenen 2018 yılı Tüccar ve İş Adamları İstişare Toplantısına, Yönetim Kurulu 

Başkanımız Abdurrahman Pınar, Başkan Yardımcımız Seracettin Keği katıldılar. 

Toplantıda özellikle Esendere ve Şemdinli (Derecik) sınır kapıları ile ilgili sorunlar dile 

getirildi.  



Yönetim Kurulumuzun Esendere Ziyareti 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman PINAR, Başkan Yardımcımız Seracettin KEĞİ, 

Sayman Üyemiz Fatih ARSLAN ve Meclis Üyemiz Servet KEVİBEDEN, Gümrük ve Turizm 

İşletmeleri A.Ş Yüksekova Şube Müdürü Sayın Burak TOP'u ziyaret ettiler. Ziyaret 

kapsamında, Esendere Gümrüğündeki sorunların çözülmesi ve güni birlik geçişlerin tekrar 

sağlanmasının yararlı olacağı bildirildi. Heyetimiz, ziyaret çerçevesinde, Gümrük 

Müdürlüğü, Gümrük Muhafaza Müdürlüğü ve Esendere Belediyesi'ni de ziyaret ettiler 



TÜRKİYE GENÇLİK VAKFI YÜKSEKOVA 

TEMSİLCİLİĞİ ODAMIZI ZİYARET ETTİ 

(TÜGVA) Türkiye Gençlik Vakfı Yüksekova 

Temsilcisi Sn. İslam Onay ve beraberindeki 

heyet ile odamızı ziyaret ettiler. 



Ak Parti Hakkari Milletvekili Sn. Husret Dinç 

Odamızı Ziyaret Etti 

Ak Parti Hakkari Milletvekili Sn. Husret Dinç, Ak Parti Hakkari İl Başkanı Sn. Emrullah Gür, 

Derecik Belediye Başkanı Sn. Ekrem Çetinkaya, Yüksekova Ak Parti İlçe Başkanı Sn. Naci 

Bilici ve Ak Parti İl- İlçe teşkilat üyeleri odamızı ziyaret ettiler. Heyeti Yönetim Kurulu 

Başkanımız Abdurrahman PINAR, Sayman Üyemiz Fatih ARSLAN ve Meclis Üyemiz 

Servet KEVİBEDEN karşıladı. Ziyarette Esendere, Derecik ve Alan Sınır Kapıları ile ilgili 

sorunları dile getirildi. İlerleyen günlerde söz konusu sorunların Ankara'da ilgili bakanlıklara 

aktarılacağı bilgisi de alındı. 



Temmuz Ayı Olağan Meclis Toplantımızı 

Gerçekleştirdik. 

Temmuz Ayı Olağan Meclis toplantımızı gerçekleştirdik.  



Dış İlişkiler ve Fonlar Paydaş Toplantısına 

Katıldık 

Doğu Anadolu Kalkınma Ajansı (DAKA) Dış İlişkiler ve Formlar birimi tarafından 

Hakkari'de paydaş toplantısı düzenlendi. Söz Konusu toplantıya Genel Sekreterimiz 

Melek Mengeş katıldı. Toplantı da ilgili kaynaklara sunulmak üzere bir proje havuzunun 

oluşturulması için proje fikirleri üzerinde çalıştay düzenlendi. 



Yönetim Kurulumuz Esendere Belediyesini 

Ziyaret Etti. 

Yönetim Kurulu Bakanımız Abdurrahman 

Pınar, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız 

Şeracettin Keği, Sayman Üyemiz Fatih 

Arslan ve Meclis Üyemiz Servet Kevibeden 

Esendere Belediyesini ziyaret ettiler. 



Öz Erdem Döner Salonu Açılış Törenine Katıldık 

Özgürlük Meydanında açılan Öz Erdem 

Döner Salonu açılışına Yönetim Kurulu 

Başkanımız Abdurrahman Pınar katıldı.  

 

  

 

Hayırlı Olsun.. 


